
Z á p i s č. 7/2009 
ze 7. zasedání vedení sekce OB, které se konalo dne 21. 11. 2009 v Želivi 

 

Přítomni:  Petr Klimpl, Libor Slezák, Zdeněk Zuzánek, David Aleš 
Omluven: Jindřich Kořínek 
  Jednání řídil předseda sekce OB P. Klimpl 
 

Program:  1. Kontrola úkolů  
2. Aktuální informace 
3. Příprava shromáždění sekce OB 
4. Informace SK o průběhu sezóny 2009, kvalita závodů 
5. Informace SK o přípravě sezóny 2010 
6. Výběrové řízení na pořadatele závodů 2011 – výsledky 1. kola, vypsání 2. kola  
7. Hodnocení činnosti juniorské reprezentace OB v roce 2009 
8. Plán přípravy reprezentace OB na rok 2010 
9. Plán přípravy juniorské reprezentace OB na rok 2010 
10. Výběrové řízení na šéftrenéra výběru dorostu OB 
11. Komise talentované mládeže – vyhodnocení činnosti v roce 2009, plán činnosti na rok 2010  
12. Komise rozvoje OB – vyhodnocení činnosti v roce 2009, plán činnosti na rok 2010 
13. Metodická komise – vyhodnocení činnosti v roce 2009, plán činnosti na rok 2010  
14. Různé 
 

1/7  Kontrola úkolů 
Všechny úkoly byly splněny. 

 

2/7 Aktuální informace 
- Informace z jednání P ČSOB 18. 11. 2009 (zásady smluv s pořadateli mezinárodních závodů v roce 

2011 – MED, pořadatel ASU, a dva závody SP, pořadatel VLI), zrušení o-gala, vyhlášení o-ankety 
2009, školení IOF Advisorů OB v Praze, návrhu rozpočtu na rok 2010 (návrh na zvýšení poplatků za 
registraci na 90/50 Kč), nové stanovy svazu, vydávání časopisu v roce 2010 (z ekonomických 
důvodů budou jen 4 čísla), byly schváleny odměny šéftrenérům reprezentací za rok 2009. 

- Náměty na pořádání mezinárodních akcí v ČR do roku 2016: přípravy kandidatur na další roky 
(2013 MSJ v OB, 2014 AMS, bude zvažována kandidatura MS v OB v roce 2016). 

 

3/7 Příprava shromáždění sekce OB 
Předseda sekce OB Petr Klimpl informoval o přípravě shromáždění sekce OB dne 12. 12. 2009 v Praze.  
Byly projednány materiály: 
- program shromáždění sekce 
- organizační zabezpečení shromáždění sekce 
- jednací řád shromáždění sekce 
- zpráva o činnosti vedení sekce od minulé schůze 
- přehled výsledků reprezentace OB v roce 2009 
-  hlavní úkoly sekce na rok 2010 
Vedení sekce: 
a) bere na vědomí přípravu shromáždění sekce OB 12. 12. 2009. 

 

4/7 Informace SK o průběhu sezóny 2009, kvalita závodů 
Předseda SK Petr Klimpl podal informaci z jednání SK dne 20. 11. 2009, na níž byla hodnocena kvalita 
soutěží v roce 2009. Soutěže řízené SK proběhly naprosto bez závad a připomínek, v průběhu roku 
nebyla žádná z kategorií zrušena. Poznatky z problémů na závodech 2009 se promítnou do přípravy 
soutěží v roce 2010. Proběhlo hodnocení kvality závodů, výsledky práce hodnotitelů jsou k dispozici na 
Internetu. 
Vedení sekce: 
a) bere na vědomí informaci SK o průběhu sezóny 2009 a o kvalitě závodů 
b) děkuje všem pořadatelům závodů soutěží ČSOB v OB 2009 za dobrou kvalitu závodů 



5/7 Informace SK o přípravě sezóny 2010 
Předseda SK Petr Klimpl podal informaci z jednání SK dne 20. 11. 2009, na níž byly připravovány 
soutěže ČSOB v OB na rok 2010. Byly navrženy tyto úpravy soutěží na rok 2010 a 2011 (viz zápis SK): 
Pravidla OB: 
- drobné stylizační úpravy 
SŘ: 
- drobné stylizační úpravy M ČR na klasické trati, krátké trati, ve sprintu a klubů 
- pro noční OB jsou přípustné mapy měřítka 1:15000 i 1:10000 
Prováděcí předpisy (kompletní znění bude předloženo vedení sekce ke schválení dne 8. 1. 2010): 
- úprava práva startu na M ČR ve sprintu 
- jednotlivá ustavení v PP (počty závodů celkem a hodnocených v jednotlivých soutěžích) 
- změny v Rankingu (úprava koeficientů) 
- úprava maximálních vkladů a základních sazeb příspěvku za kvalitu závodu 
Rok 2011: 
- zrušení M ČR na dlouhé trati 
Vedení sekce: 
a) schvaluje návrhy na úpravy Pravidel OB a Soutěžního řádu soutěží ČSOB v OB (platnost od 1. 2. 

2010) předložené soutěžní komisí 
b) bere na vědomí návrhy na úpravy Prováděcích předpisů soutěží ČSOB v OB v roce 2010 předložené 

soutěžní komisí včetně úpravy maximálních vkladů a základních sazeb příspěvku za kvalitu závodu 
c) schvaluje od sezóny 2011 zrušení M ČR v OB na dlouhé trati 

 
6/7 Výběrové řízení na pořadatele závodů 2011 – výsledky 1. kola, vypsání 2. kola 

Předseda soutěžní komise sekce OB Petr Klimpl informoval o výsledcích 1. kola výběrového řízení na 
pořadatele závodů soutěží ČSOB v OB v roce 2011 (termíny, pořadatelé) a o vypsání 2. kola výběrového 
řízení na pořadatele závodů soutěží ČSOB v OB v roce 2011 (viz zápis SK). 
Vedení sekce: 
a) schvaluje výsledky 1. kola výběrového řízení na pořadatele závodů soutěží ČSOB v OB v roce 2011 
b) schvaluje vypsání 2. kola výběrového řízení na pořadatele závodů soutěží ČSOB v OB v roce 2011 

 
7/7 Hodnocení činnosti juniorské reprezentace OB v roce 2009 

Předseda komise reprezentace Zdeněk Zuzánek předložil materiál Libora Zřídkaveselého „Hodnocení 
činnosti juniorské reprezentace OB v roce 2009“.  
Vedení sekce: 
a) bere na vědomí Hodnocení juniorské reprezentace OB v roce 2009 
b) děkuje šéftrenérovi Liboru Zřídkaveselému a také celému realizačnímu týmu za odvedenou práci 

v roce 2009 
 
8/7 Plán přípravy reprezentace OB na rok 2010 

Předseda komise reprezentace Zdeněk Zuzánek předložil materiály šéftrenéra reprezentace dospělých 
Radka Novotného – Akční plán 2010, Plán přípravy 2010, Nominační kritéria pro rok 2010 a Složení 
reprezentace dospělých na rok 2010. 
Vedení sekce: 
a) bere navědomí  plán přípravy reprezentace OB na rok 2010 

 
9/7 Plán přípravy juniorské reprezentace OB na rok 2010 

Předseda komise reprezentace Zdeněk Zuzánek předložil materiál šéftrenéra juniorské reprezentace Jana 
Potštejnského Plán přípravy na rok 2010. 
Vedení sekce: 
a) bere na vědomí plán přípravy juniorské reprezentace OB na rok 2010 

 
 
 



10/7 Výběrové řízení vedoucího výběru dorostu OB na roky 2010 – 2011 
 Místopředseda sekce OB Libor Slezák informoval, že do vypsaného výběrového řízení se v termínu 

nikdo nepřihlásil. O bližší informace o tento post projevili zájem dva uchazeči. Vedení sekce je po 
skončení výběrového řízení oslovilo, zájem projevila Zuzana Klimplová, která předložila návrh plánu 
činnosti, ovšem bez realizačního týmu, který se jí pro nedostatek času nepodařilo sestavit.  
Vedení sekce: 
a) pověřuje Zuzanu Klimplovou vedením výběru dorostu ČR v OB na rok 2010 a 2011 (do 31. 8. 2011) 
b) bere na vědomí předložený plán činnosti výběru dorostu na rok 2010 a ukládá komisi talentované 

mládeže provést oponenturu toho plánu 
   T: 15. 12. 2009   O: Králová 
c) žádá komisi talentované mládeže o pomoc vedoucí vývěru dorostu při sestavování realizačního týmu

  T: 15. 12. 2009   O: Králová 
 
11/7  Komise talentované mládeže – vyhodnocení činnosti v roce 2009, plán činnosti na rok 2010  

Předsedkyně komise talentované mládeže předložila písemně zprávu o činnosti komise v roce 2009 a 
plán činnosti na rok 2010. 
Vedení sekce: 
a) bere na vědomí zprávu o činnosti komise talentované mládeže v roce 2009 a plán činnosti na rok 

2010 
 
12/7 Komise rozvoje OB – vyhodnocení činnosti v roce 2009, plán činnosti na rok 2010 

Předsedkyně komise rozvoje OB předložila písemně zprávu o činnosti komise v roce 2009 včetně 
podrobného vyhodnocení Dnů orientace v přírodě a plán činnosti na rok 2010. 
Vedení sekce: 
a) bere na vědomí zprávu o činnosti komise rozvoje OB v roce 2009 a plán činnosti na rok 2010 

 
13/7 Metodická komise – vyhodnocení činnosti v roce 2009, plán činnosti na rok 2010  

Předseda metodické komise podal zprávu o činnosti komise v roce 2009 a plán činnosti na rok 2010. 
Současně informoval o vydání nového metodického dopisu o sprintu a o průběhu semináře trenérů a 
rozhodčích. 
Vedení sekce: 
a) bere na vědomí zprávu o činnosti metodické komise v roce 2009 a plán činnosti na rok 2010 

 
14/7 Různé 

- informace z mediální komise: 
o připravuje se vydání videoklipu o orientačním běhu, k dispozici bude v 1. čtvrtletí 2010 
o bude doplněna databáze výsledků OB na stránkách Centra historie OB (roky 2003 – 2009, 

předchozí roky jsou doplněny 
- byly projednány změny v komisích: 

Vedení sekce: 
- bere na vědomí rezignaci Petra Mádleho na členství v komisi talentované mládeže  
- jmenuje členem komise reprezentace Josefa Hubáčka 

- náměty ze semináře trenérů mládeže v Maršově: 
- zajistit v digitální formě dostupnost různých materiálů o tréninku a závodění (i starší 

metodické dopisy) 
- tlak ČSOB na VŠ na důslednější zařazování výuky OB u budoucích učitelů na školách 

 
 

Zapsal: Petr Klimpl, předseda sekce OB 
Pardubice 21. 11. 2009 
 
Další schůze vedení sekce bude dne 8. 1. 2010 v Jičíně 


